
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 15. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 53
Ved ministeriet i dag, hvor omfattende energiforbruget ved oppumpning af vand til Kolind-
sund-kanalerne har været de sidste år, eller er der overvejelser om at sikre offentligheden 
og myndighederne oplysning om det løbende elforbrug? Oppumpningen berører ikke kun 
Kolindsund pumpelag, som står for oppumpningen, men også lodsejere og trafikanter 
uden for sundet.
(Ministeriet var i MOF, alm. del - svar på spm. 467 (MOF alm del) af 12/3-24 til Marianne 
Bigum (SF) ikke bekendt med energiforbruget.)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marianne Bigum (SF) og ikkemedlem af udvalget 
(MFU) Charlotte Broman Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på marianne.bigum@ft.dk, Charlotte.Bro-
man@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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